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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 18. juni 2010
stillet følgende spørgsmål nr. 458 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra udvalget. 

Spørgsmål 458:

”Ministeren bedes kommentere henvendelse af 9/6-10 fra Fiskebranchen om udnyttelse 
af EU’s støtteordninger, jf. FLF alm. del – bilag 299”

Svar:

Jeg kan henvise til mit vedlagte svar til Fiskebranchen.

Henrik Høegh

/Stina Østergaard Gmür
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